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Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2024-05-22 

kl. 17.00 till 19.00 i Träffpunktens lokaler 

 

Närvarande: Eva Fohlström, Tomas Grahn, Anna Nilsson Ekroth, Christer Laursen Toftenius, 

Kenneth Skarphagen, Gullbritt Thorsell samt adjungerade kassören Kerstin Edstam Gabrielsson.   

 

Frånvarande: Pelle Fahlén och Anita Skarphagen  

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen föredrogs och godkändes med vissa ändringar i ordningsföljden. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Ekonomiskt saldo idag är 26 172 kronor.  

Styrelsen beslutade att i efterhand godkänna betalning av faktura från tryckeriet Livonia i 

Lettland som har tryckt upp vår Sockenbok.  

Fakturan är betald, därav det lägre ekonomiska saldot idag jämfört med summan vid förra 

styrelsemötet. 

Av misstag har ett bidrag på 500 kronor till skolans klass 9 i Fårösundsskolan och deras 

avslutningsfest ”Drogfri avslutning” betalats dubbelt. 

 

121 st. har hittills betalat medlemsavgift för år 2024.  

 

5. Utvärdering 

- Valborgsmässofirandet gick bra, trots blåsigt och kallt väder. Stor uppslutning, ca 150 

personer. Vårtalet hölls av Charlotta Harrjö Grahn. I stället för inhyrd sångkör hade vi detta år 

allsång, där vi delade ut sångtexter till några kända vårsånger och under ledning av Kenneth och 

flera från föreningen sjöng hela publiken tillsammans, vilket uppskattades. Skolan rapporterade 

att deras försäljning av korv m.m. i båthuset hade gått bra. Dock kan noteras att det var svårt att 

höra vad som sas. Kan behövas ytterligare högtalare för att alla i publiken ska kunna höra bättre. 

- Infobladet. Vi gick igenom var och ens schema för utdelning av infobladet och kan konstatera 

att det inte gått åt så många blad som planerat. Många sommarboende har t.ex. fulla postlådor, 

där vi inte kan lägga i några blad.  

Gullbritt går igenom varje schema och ändrar inför nästa års utdelning. 

 

6. Sockenboken 

- Den 14 maj hölls ett möte med deltagande av Kenneth Skarphagen, Anita Skarphagen, Tomas 

Grahn. Kerstin Edstam Gabrielsson, Arne Eklund, Lennart Fredriksson och Gullbritt Thorsell, 

för information och samtal kring processen av sockenbokens tillkomst och hur man tänkt sig den 

ekonomiska hanteringen av bokförsäljningen m.m. Mötet utmynnade i att arbetsgruppen för 

Bunge sockenbok skulle skriva ett förslag till Överenskommelse där man fastställde arbetsformer 

och rutiner och där det framgår att arbetsgruppen sköter försäljningen av boken och ansvarar för 

det gentemot Bunge Sockenförening. Förslaget skulle lämnas till styrelsemötet den 22 maj. 

- Förslaget diskuterades vid dagens möte. Styrelsen beslutade att inte godta förslaget. Kenneth 

kommer att skriva ett nytt förslag som går runt till alla i styrelsen för synpunkter och tas upp för 

beslut vid kommande styrelsemöte.   

- Arbetsgruppen har ansökt om bidrag till sockenboken hos Fårösunds Utveckling och 

kompletterat ansökan med de frågor som man önskar svar på. Detta kompletterande svar är 
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”borta”. Kenneth kommer nu att skicka en ny ansökan, inkluderande den komplettering som 

försvunnit. 

- Nytt bankkonto öppnas i Bunge Sockenförening, för användning endast för intäkter och utgifter 

som rör sockenboken. Möjlighet till Swish genom detta konto? 

 

7. Aktiviteter 

- Vårt tält kommer att hyras ut till en privatperson under kommande helg. 

- Vi hjälper Trafikverket med att anordna möte i Kulturhusets lokaler torsdagen den 23 maj kl. 

18.00 för att informera om fortsättningen med planerna för förbättringen av Strandvägen. 

Kenneth har skrivit annons och delat ut bland berörda på Strandvägen. Anna och Gullbritt 

hjälper till med att ordna kaffe.  

Kan Trafikverket bjuda på kaffet till deltagarna? Kanske även med lokalhyran? 

- Nationaldagen 6 juni  

Tillstånd för själva aktiviteten på platsen är sökt och beviljat.  

Folkdansgillet kommer liksom kören Gudskelov. 

Valter och Tomas ordnar med ljudanläggning.  

Roland Ljunggren är vidtalad att bistå med elförsörjningen och för övrigt hjälpa till med diverse. 

Högtidstalare ännu ej klart. 

Tomas inleder högtiden kl. 11.00 och är konferencier under dagen. 

Flaggor/Fanborg. Småflaggor/girlanger ordnas av Gullbritt. 

Kaffe kokas i Träffpunkten, bullar och små dryckesförpackningar inköps av Bungehallen. 

Bord hämtas av Pelle. 

Förra året diskuterade vi om vi möjligen skulle ta betalt för kaffet, men vi beslutar att i år ställa 

en skål på bordet för att samla eventuella frivilliga bidrag till kaffet. 

Gullbritt skriver annons, anslår på anslagstavlor, hemsidan, Facebook och skickar till våra 

medlemmar via e-post.  

-Midsommarfirande som vanligt vid Bungemuseet, där vi bidrar med spel/lek för framförallt 

barnen. 

 

 

8. Fårösunds utveckling 

– Inget att rapportera 

 

9. In/Ut skrivelser  

Inga skrivelser att rapportera. 

 

10. Hemsidan 

– Antalet besökande på vår hemsida har sedan förra styrelsemötet legat på ca 3 000 i genomsnitt 

per månad.   

 

11. Nyhetsbrev 

Den upplevelsekalender gotland.com i Region Gotlands regi som Kulturarvsutvecklaren pushat 

för i tidigare brev (Evenemangskalendern i GA och GT togs bort 30 april.) har Gullbritt kollat på 

ytterligare och föreslår att vi ansluter oss till. Styrelsen beslutade i enlighet med förslaget. 

Kerstin kommer att lägga in oss som en förening i Region Gotlands föreningsregister för att på 

det sättet länka vår förening dit för att sprida information om att vi finns. Gullbritt kollar 

ytterligare på vilka åtgärder vi behöver göra. 

Gotlands Hembygdsförbund planerar för Kulturarvsdagarna i september. Temat i år är 

”Kulturens vägar, knutpunkter och mötesplatser”. Gullbritt har kontaktat Bungemuseet och 

erbjudit sin medverkan till en gemensam aktivitet kring detta den 8 september. 
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Årsboken ”Från Gutabygd 2024” är klar och boksläpp sker den 1 juni på Bungemuseet där 

Anneli Adolfsson berättar om Stavens Hus som flyttats från parkeringssidan vid Bungemuseet in 

på själva museiområdet. Vi brukar köpa ett antal böcker till styrelsen. Hur många vill vi ha detta 

år? 

Generalsekreteraren i Sveriges hembygdsförbund har skrivit och informerat om att avgiften till 

förbundet kommer att höjas från år 2026 med 10 kronor per medlem. 

  

 12. Övrigt 

- Gullbritt har skrivit till prästen Johan Sunnerstam och bett om hans synpunkter gällande det 

svar vi fått från pastoratet angående vårt förslag att sätta upp en skylt vid den Baltiska 

Flyktinggraven på Bunge kyrkogård. Han förordar pastoratets alternativ 2, d.v.s. att sätta upp en 

skylt vid entrén till kyrkogården. Gullbritt har skrivit ett förslag till text på en sådan skylt. 

Styrelsen beslutade att Kenneth kontaktar Johan Sunnerstam och visar textförslaget samt en skiss 

som visar var graven ligger för att höra hans synpunkter innan vi skickar det till pastoratet. 

- Anna har fått namnet på den person på Länsstyrelsen som är ny kontaktperson gällande 

Vandringsleder. Dock avvaktar vi i nuläget med åtgärder. 

 

13.  Nästa möte blir onsdagen den 11 juni 2025 kl. 17.00 i Träffpunktens lokaler.   

  

14. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


